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6 října, 2024

Lékaři vypovídají o tom, jak se jejich pacienti vyléčili z
rakoviny ivermektinem (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/10/lekari-vypovidaji-o-tom-jak-se-jejich-pacienti-vylecili-z-rakoviny-ivermektinem-
video

Lék, který je již 40 let používán i v humánní medicíně, přesto
propagandisté lživě odsoudili jako „koňské antiparazitikum.“ To byla
samozřejmě zcela účelová lež, kterou rozšířila americká FDA (a poté
ji opakovala všechna korporátní média) ve snaze zastřít fakt, že
existuje prostředek, který lze použít na Covid-19.

Cílem bylo donutit obyvatelstvo k aplikaci experimentálních
genových injekcí, které by nemohly být uvolněny pro použití na
miliardách lidí, pokud by existoval byť jediný účinný lék (ve
skutečnosti jich existovalo víc).

Nyní někteří lékaři tvrdí, že jejich pacientům tento lék pomohl v léčbě
rakoviny.

Pacient s pokročilým karcinomem prostaty řekl kanadskému
onkologovi Williamu Makisovi, že po užití ivermektinu jeho hladina
PSA téměř okamžitě klesla na úroveň remise.

„To je více než zajímavé,“ poznamenal lékař.

Lékaři byli šokováni, když viděli, jak rychle se jeho stav zlepšil, aniž
by trpěl jakýmikoli vedlejšími účinky. Pacient se rozhodl neinformovat
své lékaře, že ivermektin užívá pravidelně.

Několik pacientů onkoložky Kathleen Ruddyové s pokročilou
rakovinou se po užití ivermektinu také uzdravilo.

Jeden z jejích pacientů byl ve špatném stavu a pak se stalo něco
pozoruhodného. Muž měl pokročilou formu rakoviny prostaty a lékaři
řekli, že už pro něj nemohou nic udělat. Rozhodl se užívat
ivermektin. Po necelém roce byl schopen chodit ven tři večery v
týdnu.
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Další muž, Eddie, byl také ve špatném stavu. Měl dva nádory v jícnu,
které nemohly být odstraněny. Kouřil, nemohl polykat a zhubl 20 kilo.

„Během několika měsíců byl schopen polykat, znovu nabral váhu a
jeho hlas zněl lépe,“ řekla Ruddyová.

O několik týdnů později již nebyly na skenu vidět žádné další nádory.
Byly zcela pryč.

Největší problém byl, že už prodal svou rybářskou loď.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 2 Průměrně: 5]

 
 


